
RM 0052-5-10/07
PROTOKÓŁ Nr 10/07
z X Sesji Rady Miejskiej

V kadencji
w Piotrkowie Kujawskim

odbytej w dn. 28 listopada 2007 roku.

Ad. 1 - 5

– otwarcia  X  sesji  Rady Miejskiej  w  Piotrkowie  Kujawskim  dokonała  Przewodniczący  Rady 

Miejskiej,  Pan  Piotr  Siutkowski,  powitał  wszystkich  zgromadzonych  a  w  szczególności 

Komendanta Straży Pożarnej w Radziejowie, Pana Piotra Muszyńskiego; 

– w posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych 

– quorum obrad stwierdził Przewodniczący Rady;

– na sekretarza X sesji powołany została radny, Pan Andrzej Schmidt;

– Pani  Piotr  Siutkowski  odczytał  porządek  obrad  X  sesji.  Został  on  przyjęty  jednogłośnie  

(15 radnych opowiedziało się za jego przyjęciem). 

– protokół z poprzedniej sesji został przyjęty, za jego przyjęciem opowiedziało się 15 radnych, 

 głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.

Ad. 6 a

- Pan Piotr Siutkowski odczytał projekt uchwały Nr X/40/07 w sprawie:1. przystąpienia Miasta 

i Gminy Piotrków Kujawski do Stowarzyszenia – Lokalna Grupa Działania „Razem dla Powiatu 

Radziejowskiego” 2. udzielenia pełnomocnictwa Panu Mirosławowi Skoniecznemu Burmistrzowi 

Miasta i Gminy Piotrków Kujawski do pełnego reprezentowania Miasta i Gminy Piotrków 

Kujawski w Stowarzyszeniu – Lokalna Grupa Działania pn. „Razem dla Powiatu 

Radziejowskiego” 

  Pytań  nie było. Radni przystąpili do głosowania za przyjęciem uchwały Nr X/40/07 głosowało 15 

radnych,  głosów  przeciwnych  i  wstrzymujących  się  nie  było,  uchwała  została  przyjęta  

  jednogłośnie.

Ad. 6 b

-  Pan  Piotr  Siutkowski  odczytał  projekt  uchwały  Nr  X/41/07  w  sprawie  określenia  wzoru 

formularzy informacji i deklaracji podatkowych.

Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania za przyjęciem uchwały Nr X/40/07 głosowało 15  

radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Ad. 6 c

- Pan Piotr Siutkowski odczytał projekt uchwały Nr  X/42/07 w sprawie obniżenia ceny skupu żyta 

do celów wymiaru podatku rolnego na obszarze gminy Piotrków Kujawski na 2008 rok.
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Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy.

Obrady wznowiono po przerwie.

- Pani Jolanta Zalesińska poinformowała, iż propozycja prezesa GUS wynosi ponad 58 zł. w naszej 

gminie cena ta wynosiła 28 zł w ubiegłym roku, obecnie proponuje się 30 zł.

Radni  przystąpili  do głosowania:  za  przyjęciem uchwały opowiedziało  się  14 radnych,  1  radny 

wstrzymał się od głosu, głosów przeciwnych nie było, uchwała została przyjęta.

Ad. 6 d

-  Pan  Piotr  Siutkowski  odczytał  projekt  uchwały  Nr  X/43/07  w  sprawie  określenia  stawek  

w podatku od nieruchomości na 2008 rok. 

- Pani Jolanta Zalesińska poinformowała, iż podatki podniesiono o stopień inflacji, czyli o 2.3 %.

Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania: za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych,  

2 radnych było przeciwnych, głosów wstrzymujących się nie było, uchwała została przyjęta.

Ad. 6 e

-  Pan Piotr Siutkowski odczytała projekt uchwały Nr X/44/07 w sprawie zwolnień w podatku od 

nieruchomości na 2008 rok. Powiedział, iż jak zwykle co roku zwolnieni od podatku od budynków 

mieszkalnych są rolnicy.

Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania: za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych,  

1 radny był przeciwny, 2 radnych wstrzymało się od głosu, uchwała została przyjęta.

Ad. 6 f

-  Pan  Piotr  Siutkowski  odczytał  projekt  uchwały Nr  X/45/07  w sprawie  określenia  wysokości 

stawek podatku od środków transportowych na 2008 rok.

Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania: za przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych,  

2 radnych było przeciwnych, 1 radny wstrzymał się od głosu, uchwała została przyjęta.

Ad. 6 g

- Pan Piotr Siutkowski odczytał projekt uchwały Nr X/46/07 w sprawie określenia stawek opłaty 

targowej na 2008 rok.

- Pan Władysław Rybarczyk poinformował, iż stawki te nie zostały podwyższone w stosunku do 

roku ubiegłego.

Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania: za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  

głosów przeciwnych nie było, 1 radny wstrzymał się od głosu, uchwała została przyjęta.

Ad. 6 h

- Pan Piotr Siutkowski odczytał projekt uchwały Nr X/47/07 w sprawie zatwierdzenia taryf oraz 

zasad rozliczeń za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków.

- Pan Władysław Rybarczyk poinformował, iż wzrost cen za w/w jest poniżej inflacji i kształtuje się 

na poziomie około 2 %. W tym roku cena ta wynosiła 1,86 zł a w roku 2008 proponujemy ją ustalić 
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na poziomie 1,90 zł, po doliczeniu VAT podwyżka w stosunku do mijającego roku wyniesie około 

0,40 zł.

Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania: za przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych,  

1 radny był przeciwny, 1 radny wstrzymał się od głosu, uchwała została przyjęta.

Ad. 6 i

- Pan Piotr Siutkowski odczytał projekt uchwały Nr X/48/07 w sprawie ustalenia wysokości dopłat 

na  2008  rok  dla  wszystkich  taryfowych  odbiorców  usług  odprowadzających  ścieki  bytowe  

i  komunalne  do  zbiorczych  urządzeń  kanalizacyjnych na  terenie  miejscowości  gminy Piotrków 

Kujawski.

- Pan Władysław Rybarczyk poinformował, iż proponuje się dopłatę w kwocie 0,36 zł. Dodał, iż w 

roku ubiegłym nie była ona wykorzystana i przypuścił,  iż w roku przyszłym Zakład Komunalny 

także zwróci jej część.

Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania: za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych,  

głosów przeciwnych nie było, 1 radny wstrzymał się od głosu, uchwała została przyjęta.

Ad. 6 j

- Pan Piotr Siutkowski odczytał projekt uchwały Nr X/49/07 w sprawie powiadomienia Sekretarza 

Miasta  i  Gminy  Piotrków  Kujawski  Pana  Jarosława  Waszaka  o  obowiązku  przedłożenia 

oświadczenia lustracyjnego.

Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania: za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych,  

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Ad. 6 k

- Pan Piotr Siutkowski odczytał projekt uchwały Nr X/50/07 w sprawie powiadomienia Skarbnika 

Miasta  i  Gminy  Piotrków  Kujawski  Pani  Jolanty  Zalesińskiej  o  obowiązku  przedłożenia 

oświadczenia lustracyjnego.

Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania: za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych,  

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Ad. 6 l

- Pan Piotr Siutkowski odczytał projekt uchwały Nr X/51/07 w sprawie zatwierdzenia wieloletniego 

planu rozwoju i  modernizacji  urządzeń wodociągowych i  urządzeń kanalizacyjnych będących w 

użytkowaniu Zakładu Komunalnego w Piotrkowie Kujawskim na lata 2007 – 2013.

-  Pan  Jarosław  Waszak  poinformował,  iż  jest  to  dokument  wymagany w  momencie  przyjęcia 

naszego miasta  do  programu  aglomeracji.  Otworzy nam to  drogę  do  możliwości  pozyskiwania 

środków. W Planie są ujęte inwestycje planowane w naszej gminie. Jest to dokument niezbędny do 

prowadzenia dalszych inwestycji.

Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania: za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych,  
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głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Ad. 6 ł

-  Pan  Piotr  Siutkowski  odczytał  projekt  uchwały Nr  X/52/07  w sprawie  zbycia  nieruchomości 

gruntowej, położonej w Piotrkowie Kujawskim oznaczonej w ewidencji gruntów numerem 186/1.

Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania: za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych,  

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Ad. 6 m

- Pan Piotr Siutkowski odczytał projekt uchwały Nr X/53/07 w sprawie zamiany nieruchomości.

- Pan Jarosław Waszak powiedział, iż chodzi o działkę wzdłuż ul. Topolowej, której właścicielami 

są Państwo Marciszewscy oraz o działkę na ul. Św. Duch, wzdłuż posesji Państwa Marciszewskich, 

będącej  własnością  gminy.  Te  dwie  działki  zostaną  nieodpłatnie  zamienione.  Gmina  przejmie 

działkę wzdłuż ul. Topolowej a Państwo Marciszewscy otrzymają działkę na ul. Św. Ducha.

Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania: za przyjęciem uchwały głosowało 15 radnych,  

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Ad. 6 n

- Pan Piotr Siutkowski odczytał projekt uchwały Nr X/54/07 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania 

finansowego.

- Pani Jolanta Zalesińska poinformowała o celu zaciągnięcia zobowiązania finansowego 

   w wysokości 230.000 zł. słownie: dwieście trzydzieści tysięcy złotych. Powiedziała, 

   iż zobowiązanie to ma być zaciągnięte na pokrycie kosztów remontu nawierzchni dróg gminnych 

   tj.: droga nr 180704C – Kaspral – Nowa Wieś i droga nr 180707C – Połajewek – Jerzyce.

   W wyniku głosowania uchwała nr X/54/07 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania finansowego 

   została przyjęta jednogłośnie. Za jej przyjęciem opowiedziało się 15 radnych, głosów przeciwnych 

i wstrzymujących się nie było.

Ad. 6 o

-  Pan  Piotr  Siutkowski  odczytał  projekt  uchwały Nr X/55/07  zmieniającej  uchwałę  w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na 2007 rok.

- Pani Jolanta Zalesińska poinformowała jakie zmiany zaproponowano w budżecie na 2007 rok. 

Powiedziała,  iż po stronie dochodów otrzymano subwencję, która jest uzupełnieniem dochodów 

gminnych, jest to kwota 29.122 zł.; w ubiegłym tygodniu wpłynęła prowizja od wpłacanych przez 

dzieci  w  szkołach  ubezpieczeniach  do  PZU.  Proponujemy  przelać  prowizję  na  zakup  sprzętu 

sportowego  dla  dzieci;  Po  stronie  wydatków  wprowadzono  dotacje  dla  Komendy  Powiatowej 

Państwowej Straży pożarnej z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu pojazdu strażackiego dla 

jednostki w Radziejowie – 5 tys. zł.
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- Pan Piotr Muszyński powiedział, iż jednym z elementów, które wpłynęły na zmiany budżetowe 

był wniosek Komendy Straży Pożarnej w Radziejowie o dofinansowanie zakupu wozu strażackiego. 

Jednostka musi dokonać tego zakupu do końca bieżącego roku a brakło środków na ten zakup. 

Dotychczas  używany pojazd  osiągnął  wiek  10  lat.  Na koniec  podziękował  za  dofinansowanie  

i zobowiązał się spieszyć gminie z dalszą pomocą.

Radni przystąpili do głosowania: za przyjęciem uchwały Nr X/55/07 głosowało 15 radnych, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było, uchwała została przyjęta jednogłośnie.

Ad. 7

- Pan Andrzej Schmidt zgłosił interpelację w sprawie zatrudniania strażnika miejskiego.

- Pan Mirosław Skonieczny odpowiedział, iż taki pomysł faktycznie kiedyś powstał, ale obecnie nie 

jest możliwy do realizacji ze względów finansowych. Bardziej prawdopodobne jest dofinansowanie 

etatu w Policji w Piotrkowie Kuj.

- Pan Marian Stramowski zgłosił interpelację do Radnych Powiatu o złagodzenie zakrętu w Świeszu 

na drodze w kierunku Lubsina.

Ad. 8

-  Pan  Andrzej  Schmidt  podziękował  Burmistrzowi  za  to,  ze  dofinansowuje  remonty  obiektów 

cmentarnych w gminie.

Ponadto  poinformował,  iż  14  grudnia  2007  r.  w  kościele  w  Sompolnie  odbędzie  się  koncert 

ewangelicko – katolicko – żydowski, na który serdecznie zaprosił.

- Pan Arkadiusz Szczurowski poinformował, iż w planach inwestycyjnych Powiatu Radziejów na 

2008 rok jest remont chodnika w Dębołęce. Dodał, iż w pierwszej kolejności finansowane będą te 

inwestycje, w których kosztach będą partycypować gminy, na których terenie są one planowane. 

W związku z tym poprosił Radę Miejską o dofinansowywanie inwestycji powiatowych.

-  Pani  Arleta  Petek  zapytała  czy Powiat  ma  zamiar  remontować drogi  bez  partycypacji  innych 

jednostek samorządowych?

-  Pan  Jerzy  Waszak  powiedział,  iż  istotnie  za  drogi  powiatowe  odpowiada  Powiat  i  jest 

przeciwnikiem dopłacania gmin do remontów dróg powiatowych. Dodał, iż jednak ma świadomość, 

ze z budżetu Powiatu nie da się zrobić wiele.  Dlatego też przy pomocy samorządów gminnych 

można zrobić więcej a mieszkaniec nie odróżnia czy właśnie remontuje się drogę gminną czy też 

powiatową, widzi on jedynie w jakim dana droga jest stanie.

-  Pan  Mirosław  Skonieczny  poinformował,  iż  w  przyszłym  roku  planuje  się  remonty  dróg 

powiatowych znajdujących się na terenie naszej gminy za kwotę około 300 tys. zł, dostrzega się 

zatem konieczność  10  %-wej  partycypacji  kosztach  tych  remontów  gdyż  to  mieszkańcy naszej 

gminy użytkują te drogi.
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Poinformował także, iż od przyszłego roku rozpocznie się wdrażanie przydomowych oczyszczalni 

ścieków; Odnośnie możliwości stworzenia Spółki Wodnej powiedział, iż to od sołtysów zależy bo 

to ludzie z danych sołectw muszą wyrazić akces w tej sprawie i to oni muszą płacić na ten cel: 12 

zł/1 ha rocznie. Szczegóły będą przekazane na kolejnej sesji.

Na koniec swej wypowiedzi Burmistrz złożył życzenia radnym i sołtysom

 Z okazji upływu jednego roku kadencji, na jaką zostali oni wybrani.

-  Pan  Krzysztof  Żak  powiedział,  w  związku  z  nieugiętym  stanowiskiem  Kierownika  Zakładu 

Komunalnego o wyposażaniu gospodarstw rolnych w duże pojemniki na śmieci odczytał fragment 

uchwały Rady Miejskiej  dot.  Regulaminu  utrzymania  czystości  i  porządku  w gminie  Piotrków 

Kujawski. Według tegoż regulaminu do pojemników na śmieci gromadzi się odpady komunalne, 

czyli te, które produkuje człowiek w domu, w związku z tym liczba hektarów czy zwierząt nie ma 

wpływu na ich ilość, jak utrzymuje Pan Kierownik.

- Pan Władysław Rybarczyk powiedział, iż każdy obywatel ma obowiązek wyposażyć swoją posesje 

w kosz na śmieci, za rolników zrobi to Zakład Komunalny, dostali oni bardzo drogie pojemniki, za 

które w ciągu 5 lat, czyli przez okres ich żywotności, Zakład Komunalny pobiera jedynie 200 zł 

amortyzacji.

- Pan Krzysztof Żak odpowiedział, iż zgadza się z przedmówcą, ale każdego rolnika stać na zakup 

małego kosza, nie musi mieć dużego. Decyzja ta nie powinna być nikomu narzucona.

- Pan Remigiusz Góralczyk zapytał czy jest szansa na to aby w bieżącym roku postawić przystanek 

dla dzieci w Gradowie?

- Pan Mirosław Skonieczny odpowiedział, iż udzieli odpowiedzi na to pytanie na kolejnej sesji.

-  Pan  Zdzisław  Kobierski  powiedział,  iż  poprawiło  się  oznakowanie  w  gminie.  Poprosił  

o oznakowanie miejscowości Łabędzin.

-  Pani  Arleta  Petek  wnioskowała  o  zasypanie  dziur  na  ul.  Parkowej  oraz  oznakowanie  ulic 

wyjazdowych z miasta znakami „miasto monitorowane”.

Ad. 9

– Pan Piotr Siutkowski po stwierdzeniu wyczerpania tematyki obrad IX sesji Rady Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim dokonał jej zamknięcia.

Zamknięcie X Sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 14.45

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Joanna Zientkiewicz:

                       ...............................                                 Sekretarz X Sesji RM:

                                                                                            Andrzej Schmidt

                                                                                    ..........................................
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